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Betreft:	Schriftelijke	vragen	inkoop	Jeugdzorg	en	Wmo	2018	
	
	
Geacht	college,		
	
Het	afgelopen	jaar	zijn	we	diverse	keren	geïnformeerd	over	de	inkoop	van	Jeugdzorg	en	Wmo	in	
2018.	In	januari	heeft	u	de	raad	per	brief	geïnformeerd	over	het	koersdocument.		Een	document	
waarbij	de	inhoud	recht	doet	recht	aan	de	wens	om	te	transformeren.	Er	werd	gestreefd	naar	inkoop	
volgens	dit	koersdocument	in	2018.		
	
In	juni	heeft	u	de	raad	erover	geïnformeerd	dat	het	koersdocument	verder	moet	worden	uitgewerkt.	
Consequentie	is	dat	de	huidige	overeenkomsten	worden	verlengd	in	2018.	GroenLinks	heeft	vragen	
over	de	voorwaarden	van	deze	verlenging.		
	
Standpunt	GroenLinks	
GroenLinks	vindt	dat	iedereen	goede	en	passende	zorg	verdient.	Wij	hebben	daarbij	niet	alleen	
aandacht	voor	onze	inwoners,	maar	ook	voor	vrijwilligers,	mantelzorgers,	familieleden	en	
zorgverleners.	Over	deze	laatste	groep,	de	zorgverleners,	maken	wij	ons	zorgen	bij	verlenging	van	de	
huidige	overeenkomsten.	Zij	hebben	een	passie	voor	het	helpen	van	onze	inwoners.	Zij	dragen	eraan	
bij	dat	onze	inwoners	zelfstandig	kunnen	wonen,	en	mee	kunnen	doen	aan	de	maatschappij.		
	
Bezuinigingen	in	de	zorg	
De	afgelopen	jaren	is	er	door	het	kabinet	van	VVD	en	PvdA	fors	bezuinigd	op	zorg.	Door	de	
decentralisatie	van	de	nieuwe	Wmo	taken	en	Jeugdzorg	in	2015	kregen	gemeenten	meer	taken	uit	te	
voeren	met	minder	geld.	Consequentie	is	dat	de	werkdruk	is	toegenomen	bij	zorgverleners,	er	meer	
bureaucratie	is,	en	minder	ruimte	voor	maatwerk	en	innovatie.		
	
Belangrijk	uitgangspunt	bij	de	decentralisatie	was	een	soepele	overgang	voor	onze	inwoners,	en	het	
beheersen	van	onze	financiële	risico’s.	De	huidige	overeenkomsten	zijn	eind	2014	afgesloten	vanuit	
deze	gedachte.	In	Oldenzaal	is	de	overgang	soepel	verlopen,	en	heeft	uitvoering	plaatsgevonden	
binnen	het	beschikbare	budget.	Wat	ons	betreft	een	compliment	aan	dit	college	voor	de	wijze	
waarop	de	decentralisatie	is	vormgegeven.		
	
Aanbieders	leveren	nu	3	jaar	zorg	op	basis	van	de	prijs	en	kwaliteitsafspraken	die	toen	zijn	gemaakt.		
De	kostprijs	van	aanbieders	is	onder	andere	toegenomen	door	verplichte	loon-	en	
prijsontwikkelingen.		Daarnaast	wordt	er	meer	kwaliteit	verwacht	van	aanbieders	doordat	zij	zich	
moeten	inzetten	voor	innovatie,	verwacht	wordt	dat	zij	meehelpen	met	ontwikkelen	en	invullen	van	
meetinstrumenten,	en	gevraagd	worden	mee	te	denken	over	de	inkoop	in	2019.			
	
Wat	ons	betreft	past	bij	het	uitgangspunt	van	goede	en	passende	zorg	ook	een	eerlijk	tarief.	Met	een	
eerlijk	tarief	is	er	ruimte	om	zorgverleners	het	juiste	salaris	te	betalen,	kwalitatief	goede	zorg	te	
bieden,	ruimte	te	hebben	om	zich	te	blijven	ontwikkelen,	en	een	bijdrage	te	leveren	aan	innovatie	in	
de	zorg.	
	



In	de	raadsinfobrief	van	12	juni	heeft	u	aangegeven	dat	er	aanvullende	kaders	worden	gesteld	
waarbinnen	de	Twentse	gemeenten	de	bestaande	overeenkomsten	willen	verlengen	voor	2018.	
Tevens	heeft	de	VNG	onlangs	een	oproep	gedaan	om	indexering	toe	te	passen	omdat	anders	bij	
gelijkblijvend	zorgbudgetten	en	stijgende	onkosten	de	zorg	per	cliënt	versobert,	en	dat	kan	niet	de	
bedoeling	zijn.	
	
Wij	hebben	dan	ook	de	volgende	vragen	over	de	inkoop	van	zorg	in	2018:	
	
1. Is	het	tarief	in	de	periode	2015-2017	geïndexeerd?		Zo	ja,	met	welk	percentage?	
2. Wordt	het	tarief	per	2018	geïndexeerd?	Zo	ja,	met	welk	percentage?	
3. Heeft	de	gemeente	Oldenzaal	zelf	een	indexatie	ontvangen	van	het	rijk	voor	de	uitvoering	Wmo	

en	Jeugdzorg	in	de	genoemde	jaren?	
4. Wat	is	de	stijging	van	de	kostprijs	voor	aanbieders	tussen	2015-2017	door	loon-	en	

prijsontwikkelingen?	
5. Worden	de	kwaliteitseisen	bijgesteld	per	2018?	
6. Is	er	onderzocht	wat	de	kostprijs	is	voor	aanbieders	bij	het	vaststellen	van	de	tarieven	per	2015?		
7. Zo	ja,	is	was	deze	kostprijs	hoger	of	lager	dan	de	tarieven	in	2015?	
8. En	is	de	huidige	kostprijs	(inclusief	de	loon	en	prijsontwikkelingen)	hoger	of	lager	dan	het	

voorgestelde	tarief	in	2018.		
	
Wij	begrijpen	dat	inkoop	van	Jeugdzorg	en	Wmo	via	de	regionale	samenwerking	wordt	opgepakt.	
		
9. Is	het	college	van	mening	dat	wij	in	2018	een	eerlijk	tarief	betalen	voor	de	inkoop	van	zorg?	
10. Welk	standpunt	heeft	de	gemeente	Oldenzaal	ingenomen	in	de	regionale	samenwerking	over	het	

wel	of	niet	indexeren	van	tarieven?	
11. Zijn	er	mogelijkheden	voor	de	gemeente	Oldenzaal	om	af	te	wijken	van	het	regionale	standpunt?	

	
Afsluitend	kunnen	wij	zeggen	dat	wij	van	mening	dat	zijn	dat	iedereen	goede	en	passende	zorg	
verdient,	waarbij	de	zorgverlener	een	eerlijk	tarief	ontvangt,	en	de	goede	zorg	aan	cliënten	
gewaarborgd	blijft.	Wij	zien	dan	ook	met	belangstelling	uit	naar	uw	beantwoording.		
	
Met	vriendelijke	groeten,		
	
Sandor	Löwik	
GroenLinks	Oldenzaal	
	
	
	


